## Mr. Kristopher L. Reed



## Kristopher L. Reed 先生

Kris Reed serves as Managing Partner of Kilpatrick Townsend in China. Mr. Reed focuses his practice on intellectual property litigation and counseling. Mr. Reed works with clients in such diverse fields as electronics, semiconductor manufacturing and development, software, telecommunications, transportation, entertainment, retail and consumer goods, and financial transactions. Mr. Reed has extensive experience in all aspects of federal district court litigation and International Trade Commission (ITC) investigations and trials. As a registered patent attorney, Mr. Reed also specializes in post-grant proceedings before the United States Patent Office, having served as lead counsel in over 30 inter partes review (IPR) proceedings before the Patent Trial and Appeal Board (PTAB). Mr. Reed was one of only eight foreign lawyers in China named

as a top litigator in 2018 by IAM Patent 1000 – The World's Leading Patent Practitioners, and has been recognized by The Best Lawyers in America® and Super Lawyers magazine for Patent Litigation and Intellectual Property Litigation. Prior to attending law school at Stanford University, Mr. Reed worked as an engineer for one of the world's largest technology companies, developing cutting-edge design automation tools for VLSI microprocessor design.

Kris Reed 先生是 Kilpatrick Townsend 在中國的執行合夥人。Reed 先生專注於知識產權訴訟和諮詢。 Reed 先生與電子,半導體製造和開發,軟件,電信,運輸,娛樂,零售和消費品以及金融交易等多個領 域的客戶合作。Reed 先生在聯邦地區法院訴訟和國際貿易委員會(ITC)調查和審判的各個方面擁有豐富 的經驗。作為註冊專利律師,Reed 先生還專門從事美國專利局的授權後程序,曾在專利審判和上訴委員 會(PTAB)的 30 多個多方複審(IPR)程序中擔任首席律師。在 2018 年被"IAM Patent 1000 一世界領 先的專利從業人員"評為最佳訴訟律師中,Reed 先生是中國僅有的八位外國律師之一,並被"美國最佳 律師"和 "超級律師"雜誌評為專利訴訟與知識產權訴訟最佳律師。在就讀斯坦福大學法學院之前,Reed 先生曾在世界上最大的一家技術公司擔任工程師,為 VLSI 微處理器設計開發尖端的設計自動化工具。